
Fra: Søren Jacobsen 
 

Til: Rene Christensen 

 
Emne: Tur til Vedbæk havn 
  

Kære Rene Christensen 

  

Først og fremmest tak for et godt møde den 20. januar. 
  

Som du husker, drøftede vi discard og kameraer på fiskefartøjer. I den forbindelse udtalte du, at 
fødevareudvalget kunne være interesseret i at komme til Vedbæk havn i løbet af marts måned for 
at få lejlighed til at få vist fiskefartøjer med kameraer og få en tilhørende orientering af 
medlemmer fra Foreningen for Skånsomt Kystfiskeri. 
Og så kunne vi runde arrangementet af med en lille frokost i nærheden. 
Vi finder, at det vil være en glimrende ide. 
Jeg kan orientere dig om, at formanden for foreningen, Max Christensen, vil demonstrere sit 
fartøj, og endvidere vil et foreningsmedlem fra Sletten, Niels Frederiksen, også være til stede med 
sit fartøj. 
Jeg vil også deltage. 
Derfor er det nu spørgsmålet – hvornår vil det passe ind i jeres program? Det kan du tænke over 
og drøfte nærmere med dine kolleger, for så kan vi aftale omkring de praktiske ting, frokosten 
bl.a., over telefonen.  
  

Med venlig hilsen 

Søren Jacobsen, 
næstformand i Foreningen for Skånsomt Kystfiskeri. 
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